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, Pani W6JT Gminy Boleslawiec.pow.Wierusz6w

{ Dorota lv{ak6wka

W Naszej Gminie jest wiele sprarr do zalatwienia zwi4zanych bezpoSrednio i nie z Opiek4
Zdrowotn4, Spol &m4zdrowym stylem zyci4miesztalnictwem ,miejscami pracy dla ludnofi:i itp.

O konieczno&:i znalezienia lekarza-mojego stalego nastgpcy,a nie prrypadkowego i doje2diaj4-
cego,-juz pisalam.Sqdze,2e jest to jedna z najwazniejszvch spraw dla Gminy.
Gdyby aki lekarz zechcialby tu pracov/ad i z^ m i6zlod,to j a te2 mog;labym jeszcre, pracnwaC,np

na pol etcqbo pracy jest za duzo na jednego. .Mo2e lekarz ten zatrudnilby mnie,a sam przejdby
*ry z Narodowym Funduszem Zdrowi4choi s4 to trudne i dugotrwale procedury.

Zycie i praca mlodego lekarza na wsi stanowi ogromne wyzwani e,ztfiasz*za w dzisiejszych
:zasach biurolracji,komputer6w,RODo itp. .,a jednocze6nie ogromn4 bariergspoleczno-hrlturow4
mieszkaniow4 i inn4 .lvffodzi lekarze nie chcq mieszkad na wsi,nie chc4 tez robi6 specjalizacji z
Lekarza Rodzinnego ze w2glgdu na mal4 jej oplacalnoSc,a du2o pracy.

Mamy og6lnopolski kryzys w tej dziedzinigzar6wno z lekarzamijak i z pielggniarkami.
Iakiego lekarza trzeba wigc zachgci6 do pracy i mi*z*ania hrtaj,np.dobrym i tanim
nieszkaniem,jak te2 wysokimi zarobkami. Jest to trudne do spelnieni4gdyz jest u stosunkowo
nalo pacjent6w-2500 (limit na l2olekuza-2700).W por6wnaniu do miast i miasteczek ,gdzie jest
zapisanych 7 tys-10 tys.pacjent6w w przlchodni, jest to mala liczba i zair4zrlrte z tym male finanse
z NFZ-u. A wydatki wcale nie s4 proporcjonalnie mniejszgnD w duzych przychodniach.
?acjent6w zapisanych jest sosunkowo malo,natomiast pracy bardzo duZeokolo 40 dziennie,bo
racjentami na wsi sq w wigkszo5ci lu&ie sarsi i i mocno schorov/ani (w zwiazku z tym wysokie
coszty badarqwymaSaj4 wr,ecej czaquwagiwizyt domowych itp.). W miastach ,chocby w
Wieruszowie jest zapisanych duzo ludzi mtrodyc[czgslo w og6le nie chorujqcych i nie
>rzlodz4cych do lekarza ,a finanse na nich przychodnia dostaje .Jest to niesprawiedliwofc
vynEaj4ca niest*y zrl,e do koirca przemy6lanej organizacji lecznictwa.
)omimo duzej ilo6ci pracy,nasi pacjenci s4 przyjmowani przewaznie tego samego dni4w
nr6wnaniu np.do miast g&ie s4 zapisywani na 3,4,a nawet 7 dziefi od zg)oszsnia.Vfdaje mi sig,ze

racjenci tego nie doceniaj4ajednak takjest naprawdg w wielu miejscowodciach.

a obecnie pracujg na dw6ch etatach,gdyz OSrodek Zdrowia musi by6 czynny od 8-ej do l8-tej,
o jest l0 godziqco jest niezgodne z notm4 pracy dlalekarry'7 go&in. Drugi.61dll mnigto
arz4dzanie i administracja (bardzo duir il.oSci dokumem6qsprawozdan odpowiedzi na pisma),
:o zabiera mi 2 razy vapej czzsu i energii,nD sama praca lekarska.
,,larodowy Funduv Zdrowia trakuje mal4 wiejsk4 przychodnig tal samojak duzy Zaklad Opieki
ldrowotnej,np wojew6dzki szpital Kopernika w I-oF .SprawozdawczoSd musi by6 taka sama.

)o tego dochodzq coraz r.ouJsTE przepisy,roryotz4direna i Zniqzqny ztym czas na wdraianie,
ak i zoiqzane z tym wigksze wydaki,np na oprogramowanie i sprzEt komputerowy.

lardzo bym chcial4zeby k1o5 przej+l ode mnie te obowi4zki.

)dnoSnie Qisodka Zdrowia-samego budynhr i otoczenia jest jeszcze wiele nie rommzalych
praw:
Naprawa dach6w na garaiac[bo bardzo ciekn4 od wielu lat (placimy systematycznie po 55 zl zz



garaz)
-Wylo2enie kostk4 brukow4 tylnego podw6rka (nier6wn4dziurawa powierzchniqnivczymy tam

swoje nogi i samochody).Sprawa ta nie jest rozwiazana od 30 lat,mimo pisania przeze mnie podari

co roku w tej sprawig
-Umalowanie klatek schodowych(bardzo brudne,nie malowane od 15 lat),

-Umalowanie lub od6wiezenie piwnigchociazby wapnem.Iest tam bardzo duua wilgod i brud.

Od czasu powstania budynku w 1974 roku piwnice byiy umalowane tylko I raz-10lat temu,
tylko na moj4 interwencjg,bo gdyby nie on4to do &isiaj nie byloby to zrobionqgdy2 nikogo to nie

' inteiesowalo .W6wczas brud byl tak niewyobraialny,2e strach bylo tar4 wej56 .Ponadto odstraszala

tatn ogromna wilgod,bo w czasie deszczow sptywaj4 tam wirdy gruntowga jeszcze jedm z rlvlj'ien

schodz4ca z dachu byla zakopana glgboko w ziemi i dodatkowo cala woda splywala z niej pod

piwnica.Tylko na moj4 interwencjg zo*ala ra rynna odkopana parg lat temu .Ne wiadomojakby
budynek ten wygl4dal dzissiaj,gdyby nie ten fakt. Mimo tojest tam nadal wilgoi i grzyb,choc i tak

mniejvgniz poprzednio. Nale2aloby wipc te pomieszczenia cho6 raz na 3 lata odswie2a6.

-W miXzlat ztasytuacj4 w piwnicach -prosilabym o ocieplenie ic[moze chociaz niekt6rych

pomieszczeri .Przebiegajq tam rury C.O .Wymagaloby to tylko zalotrcna grzcjnik6w. My5l9,2e nie

zwigkszyloby to kosztow ogrzewani4gdy2 w takim budynku cieplo rozchodzi sig r6wnomiemie.

--Moinaby niekr6re puste pomievczenia w piwnicach wykorzysta6,np zrobii Salp

Rehabilitacyjn4tak bar&o potrzebn4 dla pacjent6w,lub inny gabineqnp.dla dietetyczki lub

masazystki, lub archiwum.szkod4ieby marnowalo sig kilka pustych pomieszczen.

Jezeli chodzi o wykorzySanie pomieszczegto w osrodku Zdrowia jest jeszcze Jedno wolne
Mieszkanie ok 63 m kw.-na l-ym pigtrze,2-ga klatka schodowa.Mieszkanie to wynajmuje

policjant,ale od 8-miu lat nikt tam nie mieszka .Naprawdg sprawa ta wymagalaby rozstrzygnigci4

wobec tak dutego zapotrzebowania na mieszkania w Gminie

-Jest teZ nie mzwiqzana sprawa przechowywaniu?igrt i"go sprzgtu gminnego,np trallorka do

koszenia trawy,kosiarek drabiny,desek i innnego ,lelastwa" w gara2u jednego z lokator6w O5rodka

Zdrowtz-pan Heleny Badowskiej,kt6ra niedawno sig wyprowadzila. Gara2 ten znajduje sig

naprzeciwko okien -bardzo blisko Gabinet6w l*karskich. Pracownicy gospodarczy grninni zrobili

sobie tu bazg do spotk4i,.glo6nych rom6w,wjazd6w i wyjazd6w samochodem

dostawczyrn traktorkienr,kosiarkamiitp-
Jes niedopuvczaln4 spraw4zeby co6 takiego mialo miejsce pod oknami Gabinet6w Lekarskich

Kosiarki te dotychczas stdy przezwiele lat g&ie indziej, chyba czgiciowo w gar:uiu bylej Policji

,c299;iowo na stadionie sportowym.A teraz nagle znalazly siedzibg w garaiu O(rodka Zdrowia.

Cry2by w calej duzej Gminie nie bylo na to miejsca?-Jehli 
moina co5 podpowiedziedto z tylu Urzgdu GminneSo stoi stara drewniana szopa

oraz dwie stare drewniane ubikacje podw6ftowqnieczynne od wielu lat .Czy tego nie moina by

rozebraf i postawi[ tam jednego czy dw6ch gatazy blaszanych? Chyba na to nie jest potrzebna

zgoda Architeltury Zabytk6w,a na postawienie ,,blaszak6u/' w og6le nie potrzeba pozwolenia.

ZresAawyglad tych szop tez nie przynosi chluby nowoczesnemu budynkowi Urzpdu Gminnego.

Wydaje mi si9,,2e jest tu potrzebna dobra wola i chgc,zeby tQ sprawg zzlaw'i6'.

W og6le jest wielka w Gminie potrzeba i koniecznoAd powstania kilku mieszkai komunalnych i
soqJnyCtr .Duzo ludzi potrzebuje mieszka4do codziennego iycia ,atakae do zamieszkania w

sytuacjach awaryjnych,czy tez poi.aru,powodzi lub innej_klgski.Jes wiele teren6w do wkorzystania

w nasiej Gminiepho6by w pobl2u stadionu sportowego lub w miejscu starej kamienicy

naprzeciwko stacji benzynowej,nalezacej teraz do wla$ciciela tej stacji.

Moic zstrudnienie kogo6 umiej4cego dobrzr pise6 Wnioski Unijne byloby dobrym

rozwi4zanicm i dui4 pomoc4 dla wielu spraw gminnych (micszke6,sporhr,rekreecji,miejsc
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prrcy itp ) Nic pozw6lmy lrby Nesz.e Gmine umarla Smierciq naturaln4 i ieby wszyscy
mlodzi ludzic stqd wyjcchdi.
Na temat zagospodarowania teren6w nad zalewefiLspalonym r*ynem i baszt4 bylo ju2 od wielu lat
wiele dyskusji,ale nie jest nic realizowane .Iak moze byC realizowanejak tereny te s4 sprzedane
wdkarzom i z roku na rok mrazbardnej niwczej4? Nawet Muzeum i okolice,g&ie moglyby sig
odbywa6 jakie6 imprezy kulturalne,zawody sportowgrowerowgkajakarskie - rc2 nalez4 do
wgdkarry. Nale2aloby podj4i wvelkie sily i 6rodki,zeby odzyskai te rcreny dla Gminy i
zagospodarowaC je na O6rodek Rekeacyjno-Turystyczny nad Prosngkt6ry by przyni6sl Gminie
Rozw6j,doch6d"dalby ludziom miejsca pracy,chocia2by sezonowej.

Duro jest jeszcze do aobienia w kwesii wygl4dqhigieny i czysto&:i w Gminie.Jest w'tych
sprawach du2o do zrobienia w calym lraju ,ale dlaczqo r,ie zacz4i od wlasnej gminy?
Duzo si9 widzi na trawnikac\chodnikach poranconych butele(papierk6w,chus{eczek,du2o tez
zanieczyszczph po psac[nie sprzatnietych przez wla6cicieli.Jes to problem w calej Polscejednak
6wiadcz4cy o kulnrze narodu. .fomimo )OO u/ieku mamy jeszcze w tej &iedzinie duze braki.
--Iest tu duza rola szkolprzedvkoli do spelnienia w roli edukacji,wychowani4pogadanek itd.
Me wiem,w jakim zalcesie w szkolach jest prowadzona nauka ,ale nalezaloby wnioskowad na ten
temat do r62nych szczebli szkolnictwa.
Ana chwilg obecn4 moir co6 by dalo zaostrzenie Uchwaty Rady Gminy na temat zachowania
czystoSci teren6w pod rygorem konsekwencji kar pienig2nych lub innych np. prac publlcznych na
rzecz Gminy. Dlaczeqo nie moelobv by6 u nas tak iakno. w Finlandii.qdzie nie lezv na trawniku
ani jeden oapierekani jedno zaniecz.vszczenie po psie.S4 tam za to bardzo wysokie kary,a ludzie na

spacerze z psem nosz4 z sobq torebki celofanowe lub sq ustawione kosze z takimi torebkami, ale
niekoniecznie .Zebrane w torebkg odchody wyrzucaj4 do Smietnik6qlc6rych jest tam wigcej niz u
nas. Zr6bmy co6 w tym kierunkrfzeby Polak6w nie por6wnywano do lu&i gorszej kategorii.

Sama jako lekarz tej Gmitry wraz z moim personelem staram sig dorzucii swoj4 cegielkg dla
podniesienia poziomu wiedzy na temat Higiefi og6lnie pojgej,czystoSci, zdrowego stylu
zyci44nvienia,sportu itp. .Rozdajemy na te tematy mine materiaty pisemne ,plakaty- w O6rodku
Zdrowia i w szkolach,u&ielane s4 w szkolach r62nego typu lekcje,pogadanki .Na miejscu z
pacjentami staram sig nie tylko bada6 i przepisywai leki,ale teZ udziela6 informacji na temat
zapobiegania wielu chorobom.

Bardzo jest blisko zvtirana z Ocbrona Zdrowia Opieka Spoleczna i bardzo jestem zaniepokojona
duzym niedomaganiem w tej &iedzinie tak iak du2ymi brakani kadrowytni w rnojej
dyscyplinie.Mo2e tu nie ma takich brak6w kadrowycdak u nas,tylko jest da organizacj a .Dotyczy
to t€2 calego krajqale w swojej Gminie jes to najbardziej widoczne.W Opiece Spolecmej pracje
jak na tak4 Gming duzo pa6,ale one maj4 narzucone odg6rnie zajmowanie sig anpelnie nikomu
niepotrzebn4 biuroknacj4. Nie chodz4 one w teren do lu&i,w celu mzpoznania potrzeb

mieszkaric6w w tym zalresie,tylko czekaj4 na zgloszenie od kogoS;od s4siada lub od O6rodka
Zdrowia.Gdyby nie to,to by nie wiedziala Opieka Spoleczna o takim potrzebuj4cym.

Stanowczo za malo jest Opiekunek Spolecznych i Opiekunek Medycznych.Wla6ciwie,to tylko one

s4 potrzebne dla ludzi,a nie Urzgdniczki pisz4ce papiery.Wnawej gminie powinno byi takich
opiekunek spolecmych z 54,a jedn4czy dwie to stanowczo za malo .My jako personel OSrodka
Zdrowi4znamy najlepiej potrzeby mieszkancow w tym wzglgdzie.Jak wiadomo,spoleczefistwo w
calym lraju starzeje sig,ale na wsiach szczeg6lnie daje sig to odcan6 Mo&i ludzie st4d
wyjezdzaj4a rodziny wielopokoleniowe przestaj4 istniec .Spom starszych i chorych ludzi zostaje
samyclqwigc potrzeby w zakesie Opieki Spolecznej se duue i ciqgle rosn4.Je2eli bgdzie to tak
zorganizowanqjak do tej pory,to bojg sig,Ze ludzie bgd 1cy taraz w Srednim wiekujak dozyj4
sgdziwych lat,to nie bgdzie sig mial kto nimi opiekowai.
Zostd wicle lat temu popehriony odgornie olbrzymi bl4d,ze zlikwidowano Srednie Szkoly
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Pielggniarskie,a zalo zorra tqvlzsze studia,kt6re nie u cz4 zawod\tak jak uczyly tamte vkoty,tylko
pr"ygoto*uj4 do nikomu niepotrzebnej pracy biurowej.Tak samo zostdo zrobione z Opiekq
-Spol&zn4zostala 

wyksaalcona wy2sza kadra do pracy biurowej,a opiekunek spolecmycllkt6rych
jest potrzebnych 5 x tyle,co pan magister;nie ma .A taka,opiekunka spolecznajest potrzebna do

codriettttego Zycia osobie starszej,do pomocy w myciqubieraniiu,zywienr\sprz4taniu,robieniu

zakupow itp. Trzeba wigc na ka2dym szczeblu ,poczynaj4c od Samorzqdu Gminnego apelowad do

wladzwybzyclaLeby dzialaty wewlafuiwym kierunku-wedfug potrzeb ludnoSci.a nie ksdalcily

panie magister,ktore na co dzieri nie zajmuj4 sig bezpo6rednio ludrmi.

piszg o tych sprawach ,bo s4 bliskie mojemu sercu- z racji Lwyklego obywatela jat tei lekarza

gminnego.tvlam na co &ief do czynienia z lud'2mi starszymi i chorymi.Ale ca ztq.o,ir' przyiedzie

ieUarZjXV irie nalro tej osobie wykupi6 lek6w z apteki,albo nie ma lCo zawiefi na dodatkowe

badania?
Jeszcze koimwe sprawy dotycz4ce Osrodka Zdrowia i ,Gminy i .otoczenia.Ia tez w utrzymanie

teso budynku wlozylam tu spory wklad wlasny,bi or4c udzial' firycz.;l;ty i finansowy w
wielu romontach malowaniach itd.Na pocz4tloabyly tu gote podogi,odpadaj4ce plytki PCV,brudne

Sciany *are sanitariaty.Przez wiele lat ,ceas€m z pomoc4 Gfiriny,czasem nie- stardam sig o szereg

remoirt6w,czgsto zarywaj4c na to soboty i niedziele.A grubsze roboty byly zawsze robione w czasie

przyjmowanii pacjent6wTrzeba bylo jako6 to wszystko zgrat.Dlatego teraz o tym piszg,bo kro(,kto

fV io oUjat po mnii,to by wszedl ,,na gotowd',a i tak jest bardzo trudno kogof takiego znalez6.

wtozgam w to sporo pracy i nie malo finansow. I nadal placa systematycznie czynqz za osrodek

ZdrowaZZSO zl mies, odzielnie za wodg i Scieki ok.300 zl za kwartat podatek od nieruchomosci

--545 zl zz ro\zawyw6z Smieci-53 zl mies.,chociaz prawie tych smieci nie mamy(ezeli juz'to pol

najmniejszego kubbi,bo firma medyczna wywozi nam odpady medyczne'7a cn rcz rtac4

obowiqzkowo 75 zl mies.

MoZe i;mina moglaby mnie zwolnic od k6rej6 z oplaLnp z podathr od nieruchomosci-Ustawa o

nodatkach i oOlatach lokalnych nie m6wi jednozlacznie na temat placeniu Pod. od Nieruch' przez

itie-wtafclciela budynku.d Smieci kt6rych prawie nie mam te2 jest nie mala suma.MoZe za te

Smieci moglaby byi obniZona lub vnorzonz zaplat4Prowa&enie O6rodka Zdrowia nie jest stricte

LiAaoosiiq glspoaarcratat jak sklepy czy inne zaklady wytw6rczo.Nie prowadzg tego_dla

siebigtylko dla pacent6w, czyli obywateli i nie posiadam do dyspozycji wlamych pienigdzy'tylko

i".t". Lrf.afioa od Narodowego Funduszr Zdrowi4Ne mam iadnych obrot6w,ani zysk6w od

pacjent6w,tylko muszg sig 6ci5le roaiczz' z NFZ-erqwigc moim zdaniem niesfusznie to nazwano

b"i*anoS"ia Cospodicz4. Za meiszkanie tez placa 600 zl miesigcznie,duzo wigcej niz w

mie6cie.sq to noprawdg wysokie oplaty dla mnie

.lsznze razbardzn proszg o zrnniejszenie kt6rejf z nich '

Gmina i tak ma duZe korzysci z tego Osrodka Zdrowia.Nie kalda Gmina moze miec tak4

mo2liwos6,2eby orrzymylvac przych6d z osrodka Zdrowia,bo jak wlascicielem budynku jest

pw*ottu o*tito wiedy otta oi" placi czynsl'' A-doNaszej Gminy wptywa co miesi4c okolo 7

iyr.rf ""-Utqto 
jest ok.83 tys zl rocznig( z calego budynku'parteru i pigra)'

w ,lviartu 
" 
ty- oczekiwalabym w zamian jakiej6 okresowej pomocy w pracach remontowo-

budowlanych lub innYch.
pioe t", o ty"f, **rv-rmch sprawach,bo dotychczas trudno sig bylo doprosii i doczekad na wiele

.ir"*e.f" *az -u-y oo*a 
-P-ia 

W6jt i nowych Radnych i oczkujg przychylnoScci w zalatwianiu

6"n ,po*,bo pneoiez 1a tego nie robig wszystkiego dla siebie samej,tylko dla pacent6w i dla dobra

calej Gminy

Flalina Glinka-Lis
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Halina Glinka-Lis
Dyrektor OSrodk a Zdrowia
BOLSMED
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Boleslawiec, dnia 24.05.20 l%

W6jt Gminy Boleslawiec
Pani Dorota Mak6wka

Bardzo proszg o pozostawienie wolnego mieszkania po Pani Helenie Badowskiej -
na I-wszym pigtrze O6rodka Zdrowia w Boleslawcu - do paldziernika 2019r

Po wielu latach szukania I ekarza przez mnie i dawania ogloszei w r6inych irodlach (np. w Gazecie
Lekarskiej 340 zt za jedno ogloszenie) - znalazlam mlodego lekarza z Tletnim staZem
w Podstawowej Opiece Zdrowotnej. Chcialby on si9 tu zatrudni6 i zamieszka6, a w niedfugim
czasie (rok lub 2 lata) przej46 ode mnie kontrah z Narodowym Funduszem Zdrowia.

Druga taka okazja mo2e sig ju2 nie Wwt6rzyt przez kilka lat ze wzglgdu na og6lnopolski kryzys
kadr medycznych - szczeg6lnie w malych miejscowo6ciach.
R6wnie2 z tego wdgdu, ze gdyby O6rodek Zdrowia przejgla firma mened2erska to zatrudnilaby
tylko lekarzy dojezdzaj4cych, codziennie innych i tylko rra 5 godzin, a nie do l8-stej - tak jak jest
teraz.
Ponadto bardzo du;4 zalet4 dla Gminy byloby posiadanie lekarza na miejscu.
Takie firmy menedzerskie tworzq tylko filie O6rodka Macierzystego mieszcz4cego siQ w duzym
mie5cie, a wigc nie musz4 zatrudnia6 lekarzy do godz. l8:00.
Przy tego rodzaju funkcjonowaniu O6rodka Zdrowia pacjenci wypisywaliby sig z niego w vybkim
czasie i Przychodnia taka ,,umarlaby Smierci4 naturalnq".

Bardzo proszg zatem o przychylno56 w zalatwieniu tej bardzo wa2nej dla Gminy sprawy
t1. zatrzymanie pustego mieszkania do ptldziemika 2ol9r.

Ponadto prosilabym r6wnie2 o zachgcenie wspomnianego lekarza do zamieszkania i pracy rutaj
poprzez podstawowy remont tego mieszkania (m.in. odmalowanie itp.). Dodatkowo milym gestem
zachgcaj4cym do zamieszkania i pracy w Boleslawcu byloby przyznanie ulgi w czynszu chocia2
przez pierwszy rok.
Dla por6wnania podobny metraz mieszkania (62 m2\ w duzym mieScie kosztuje 500 zl a w naszej

Gminie 650 zl miesigcznie (wynajem + CO). W mieScie jeszcze jest w to wliczona woda + Scieki
i skladka remontowa lub wyw6z 6mieci i skladka remontowa.

Bardzo proszg o pozytywne rozpatzenie mojej proSby gdy2 chcialabym ten OSrodek
Zdrowit - wypracowany przez mnie gospodarczo i merytorycznie przez 30 lat - oddac w dobre
i stale rgce, a nie przypadkowemu menedzerowi i wynajgtym przez niego lekarzom.
My6lg, 2e Wadzom i radzie Gminy tez powinno natym zale2et,.

Halina Glinka-Lis
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Zdrowotnej w Boleslawcu.

WzwiazkuzPanipismamizdnia2g.o5.2olgr'orazzdnia24.o5,zo]-gr.uprzejmieinformujq,ze
sygnalizowane przez Paniq sprawy we wskazanych wy2ej pismach sE realizowane przez gminq 

' w

ramach wykonywania obowiqzk6w wynikajqcych z ustawy z dnia 8 marca 1990 r' o samorzqdzie

gminnym jak itak2e okreslonych innymi ustawami '

Realizacja postulat6w przez Paniq przedstawionych uzaleZniona jest jak zawsze od stanu bud2ett

gminy,atak2euprawniengminy,pozakt6reniemo2emywykraczai.Poana|iziedotychczasowych

wvdatk6wponiesionychnautrzymaniebudynkuoSrodkazdrowiawBo|es|awcumuszqstwierdzic,2e
nie sq one male i w zasadzie odpowiadajE wnoszonym przez PaniQ proibom w tym zakresie '

PragnQ zauwa2yf,2e cala posesja na kt6rej posadowiony jest budynek o6rodka zdrowia stanowi

wlasno6i komunalnq gminy z kt6rej gmina korzysta jak wfa6ciciel w niezbqdnym do realizowania jej

zadai w zakresie / gara2owanie sprzetu itp./

NiestetypodobniejakPani,gminanieposiadaiadnegowp|ywunawype|nieniebrak6wkadrowychw
zakresie ochrony zdrowia. Natomiast jeSli chodzi o opiekunki spoleczne to zatrudniane sa one przez

GminnyosrodekPomocySpolecznejwza|e2no6ciodpotrzeb.Niestetyniezawszepodopieczni
GoPS przyjmujA pomoc oferowanq przez opiekunki spoleczne, co mo2e wynikai z faktu' ie opieka

taka w przypadku osiagania znaczEcych dochod6w przez osobq wymagajqcq opieki' moie byi

czqiciowo odplatna .W takim przypadku przyznanie opiekuna uzale2nione iest od decyzji samego

podopiecznego lub decyzji jeSo rodziny.

Informujq PaniE ,2e w obowiqzu.iqcym stanie prawnym cala gmina Bolestawiec jak iwszystkie gminy

funkcjonujqce w Polsce objete sq systemem odbioru izagospodarowania odpad6w z nieruchomo(ci

zamieszkalvch i niezamieszkafych .W przypadku prowadzonego przez Paniq OSrodka Zdrowia brak

jest podstawy prawnej zwolnienia Pani od ponoszenia optat za odbi6r odpad6w komunalnych'

odbi6rodpad6wmedycznych,wie|ko6iop|atjakiePaniponosiuza|e2nionajestodumowyjakqPani
zwierazwyspecializowanqwtejdziedziniefirmq'Pragnqzauwaiyirownie2'2eustawaopodatkachi
oplatach lokalnych nie przewiduie ustawowego zwolnienia podmiot6w 6wiadczonych opiekQ

zdrowotnq z podatkdw i opfat lokalnych . Z mocy ustawy powolanej powy2ej (art 5 ust'l pkt 2c '

podatek od nieruchomosci zwiqzanych z udzielaniem Swiadczef zdrowotnych ,zajqtych przez

podmioty udzielajEce tych Swiadczeri, stanowi % stawki podatkowejjakq ponoszq inne podmioty

gospodarcze nie 5wiadczqce dzialalnoSci leczniczej' Nie jest prawdq jak Pani pisze 
'2e 

optacanie



czynszu na rzecz Eminy z tytulu dzleriawionych pomieszczef pod prowadzonq dziafalno3d leczniczq,
w ramach o5rodka zdrowia BOLSMED, zwalnia Paniq z podatku od nieruchomo6ci.

Reasumujqc gmina na bieiQco monitoruje sytuacje zdrowotn? na swoim terenie, w ramach
posiadanych 6rodk6w, Dba o mienie wlasne ,w tym o nieruchomo5ci stanowiqce mienie komunalne .

Otrzymuje:

Adresat
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Z powaianiem

Dofola Mak6wka


